

Nonino Pirus Distillate of Williams pears

Package: 500 ml

Alcohol content: 43% Vol.

Price: approx € 55

Place of origin: Percoto/Italy Producer: Nonino Distillatori Distributor: Schlumberger

MTF 96 **Excellent**MIXOLOGY
TASTE FORUM
2022

1ST PLACE

Deeply rooted in the northern Italian countryside, clearly the Noninos are not only experts in grappa and bitters: their distillate of Williams pears can almost be considered a surprise winner. Intensely fruity and at the same time crystal clear and refined on the nose with its scent of pear compote, lily flowers and joyful freshness, whereas on the palate the ripe Williams pears and the honey stand out in elegant balance and, on the finish a delicate hint of dried fruit.





APERITIVO

Nonino Pirus Aquavite de Pere Williams

Füllmenge: 500 ml Alkoholgehalt: 43 % Vol. Preis: ca. € 55,-Herkunftsland: Percoto/Italien Hersteller: Nonino Distillatori Vertrieb: Schlumberger





Nonino aus Norditalien können augenscheinlich nicht nur Grappa und Amaro, ihr Williams darf vielleicht sogar als Überraschungssieger bezeichnet werden. Intensiv fruchtig und zugleich fein und klar in der Nase, mit Birnenkompott, Lilie und einer schönen Frische. Am Gaumen reife Williams und Honig, eine schöner Balance. Im Nachhall etwas Dörrobst.

Nonino Pirus Aquavite de Pere Williams

Füllmenge: 500 ml Alkoholgehalt: 43 % Vol. Preis: ca. € 55,-Herkunftsland: Percoto/Italien Hersteller: Nonino Distillatori Vertrieb: Schlumberger



Nonino aus Norditalien können augenscheinlich nicht nur Grappa und Amaro, ihr Williams darf vielleicht sogar als Überraschungssieger bezeichnet werden. Intensiv fruchtig und zugleich fein und klar in der Nase, mit Birnenkompott, Lilie und einer schönen Frische. Am Gaumen reife Williams und Honig, eine schöner Balance. Im Nachhall etwas Dörrobst.

WILLIAMS





Morand Williamine

Faude feine Williams Christ

Mixology Taste Forum